
 

Der afholdes skolebestyrelsesmøde  
Tirsdag d. 7. december 2021 16.30 – 18.30 
  
 
Dagsorden 
Deltagere: Laila Hellesøe, Eva Nielsen, Nicole Haugaard Sørensen, Gitte Beier, Ellen Schulz, Tine 
Pape, Rikke Jacobsen, Betina S. Hell, Trine Petersen,  
  
Afbud fra: Poul Friis Evald, Ann Lorenzen Petersen, 
_________________________________________________________________________  
  
1.  Meddelelser   
a)  Formanden og bestyrelsen 
Skole og forældre har udsendt et spørgeskema til alle bestyrelsesformænd for at høre, hvordan der hverves 
nye medlemmer i forårets valgrunde. Gitte kunne referere fra årsmødet, at Skole og Forældre meget gerne 
vil hjælpe med rekruttering – ikke mindst de steder hvor det er mest svært at hverve deltagere.  
Gitte refererede i øvrigt om det store fokusområde: inklusion i Folkeskolen. Folkeskolen er folkets skole og 
kan ikke sige nej. Der blev også drøftet mellemformer. Gitte er blevet en del af forældrerådgivning. 
  
b) Medarbejdere  
Vi holder vejret ift. covid-19 restriktioner. Ind til videre går det. Vi afviklede juleklipsdagen som vi 
plejer med æbleskiver og hygge. 
Der er ikke restriktioner ift. børnenes hverdag.  
 
c)   Elever  
der er elevrådsmøde i januar  
 
d)   Skoleledelsen   

 Personalesituation.  
 Elevsituation.  Vi indskriver flere nye børn til januar og har desuden fåret en akut visiteret 

fra anden kommune 
 Covid-19. hvordan går hverdagen. Vi har fokus på at hverdagen for børnene er så uændret 

som muligt  
 julearrangementer gennemføres i videst muligt omfang, dog uden pårørende 
 Inklusion – hvorfor lykkes det ikke. Drøftet under pkt 1 
 Mellemformer. Laila er del af et tvillingeklasse-projekt på Ahlmann-Skolen. Vi lykkes, fordi 

vi minimum er 3 voksne på en gruppe af 25 elever. Ind imellem er der flere voksne på. 
desuden er de fysiske rammer fremmende for projektet. Der er afsat fælles forberedelse. 
Mulighed for supervision 1 time hver anden uge.  
  

2.   Dialogmøde 
Det forventes at dialogmøde med nyt udvalg gennemføres i januar med Carsten Lund som 
stedfortrædende skolechef 
Hvilke temaer. vil vi sikre at vi kommer omkring: skolens kerneopgave. Specialskole og folkeskole. 
Åben invitation.  
Hvem fra bestyrelsen deltager: Laila og Gitte 



 
3.   Nyvalg til bestyrelsen forår 2022. Punktet udsat til næste gang 
Gode ideer til  
Rekruttering:  
Valgmøde: 
Andet: 
 
3.a Repræsentation i Integrationsrådet 
Efter udsendelse af dagsordenen kom anmodning fra forvaltning: skolebestyrelserne har 1 plads i 
integrationsrådet. Er der en forældrerepræsentant, som ønsker at opstille til posten? 
Til beslutning. 
Er der interesse, videresender TP kandidatens navn til forvaltningen, som senere indkalder til valg 
blandt opstillede. 
Vi konstaterer, at der ikke er kandidater i skolebestyrelsen til Integrationsrådet i denne omgang 
 
4. Evaluering af elevkonferencer 
Hvad er fordelene vedelevkonferencer fra 0. klasse og hvad skal vi være særligt opmærksomme på 
fremadrettet. 
Personalet evaluerer frem til medio januar. Herefter samles erfaringer fra år 1, som danner baggrund 
for planlægning af elevkonferencerne 21-22 
Indkaldelsen skal sendes ud 
PPR var ret ”usynlig” 
Afdelingslederne deltager – det skal introduceres 
Vi skal være tydelige ift. ”hvad er en elevkonference”, hvad er formålet og hvilken rolle har 
deltagerne 
Hvad er perspektivet. 
Vi skal overveje at differentiere tiden. Når eleverne er med, er 40 min for kort tid. Og skal eleverne 
være med i alle 40 min. 
 
5. Opfølgning på forældregrupper 
Gitte har kontakt til Ligeværd. UVM har ydet 1,1 mill. til forældrenetværk derfor er der ansat 
Julie Fabia 
Vi skal samle forældre og fastlægge datoer og tid. Gitte aftaler med Julie hvornår det er muligt. 
 
6. Kommende møder       
Punkter til kommende møde: 

  
 Princip for klassedannelse.   
 nyvalg  
 forældregrupper  
 Politikker og principper 
 Opfølgning på dialogmøde  

  
7. Evt. 
Næste møde d. 25. januar  
  
8. Godkendelse af referat  Godkendt  

    Trine


